



AJS/ Cir.No.39/April18

11.04.2018

Dear Valued Parents,

Peace, mercy and blessings of God are upon you.

We are pleased to inform you that Al Ain Juniors School will be holding Arabic Language Week as initiated by the Department of Education and Knowledge in accordance with the campaign under the motto of "Year of Zayed and Creativity in Arabic". The Arabic Language Week will commence Sunday, the 15th of April, and will end on Thursday, 19th of April, 2018.

The schools' Arabic Department will organize internal and external activities and events involving community groups in promoting Arabic Language in the hearts of students, teachers and parents.

We hope you will encourage your children to participate in all the events the school will arrange.

We thank you for your continued support and cooperation.

The Arabic Department

AJS Administration

السادة/ أولياء الأمور المحترمين

يسرنا اعلامكم بأن مدرسة العين التمهيدية بصدد اقامة فعالية (أسبوع اللغة العربية) وذلك حسب ما أطلقتها إدارة التعليم والمعرفة تحت شعار "عام زايد والإبداع باللغة العربية". سيبدأ أسبوع اللغة العربية الأحد 15 أبريل ، وسوف ينتهي يوم الخميس 19 أبريل 2018.

ستقوم الإدارة العربية للمدرسة بتنظيم أنشطة وفعاليات داخلية وخارجية تشمل دور المجتمع في تعزيز اللغة العربية في قلوب الطلاب والمعلمين وأولياء الأمور.

نأمل منكم تشجيع أبناءكم على المشاركة في جميع الفعاليات التي ستقوم المدرسة بترتيبها.

نشكركم على دعمكم المستمر وتعاونكم